

# 香蕉派 BPI-D1 开源IP摄像头

产品名称	香蕉派 BPI-D1 开源IP摄像头
公司名称	深圳市源创通信技术有限公司
价格	210.00/台
规格参数	品牌:banana pi accessories 型号:BPI-D1 OS:LINUX
公司地址	深圳市南山区南油创业路南中兴综合楼5层北
联系电话	0755-26475332 13411986228

## 产品详情

??? bpi-d1 ??ip???

品牌：banana pi香蕉派 型号：bpi-d1

产品介绍:

bpi-d1是最小的含可替换高清迷你相机的开源开发板，38mm x38mm的外形重量仅为10克，这比任何一款mini相机或开发板更小、更轻。它是一块允许你自定义开发自己的mini相机，可以成为你工作中极有使用价值的一部分。

bpi-d1提供高分辨率图像质量：视频和照片均支持1280x720p高清图像，视频具有30帧/秒的视频捕获率。

bpi-d1独特的设计为你在小包装内提供所需的多媒体工具。连接到移动电源（所需的功率容量），bpi-d1将具有：高清mini相机、麦克风、cpu、gpio、wifi等等。

hardware spec:

night vision board (option)

gpio define

用户手册下载:

[http://www.banana-pi.com/exzzx\\_view.asp?id=21](http://www.banana-pi.com/exzzx_view.asp?id=21)

## banana pi bpi-d1 open-source ip camera

brand : banana pi model : bpi-d1

introduction:

the bpi-d1 is the smallest open-source development board around, with a built-in hd mini camera. at 36mm (w) x36mm (l) and weighing in at 10g, it ' s much smaller and lighter than any mini-cam or camera board out there. it allows you to create and customize your own mini-cam and can be a valuable part of any cool hardware you are working on. the d1 prides itself on providing high-resolution image quality: both video and photos are captured at 1280x720p with a video capture rate of 30 fps.

the bpi-d1 is designed specifically to give you all the multimedia tools you need in one small package. simply connect to an external battery source (with your desired power capacity), and the d1 does the rest: there ' s a hd mini-cam, audio sensor, microphone, cpu, gpio, wifi, and more - you name it, the d1 has it.

hardware spec:

night vision board (option)

gpio define

user manual download:

[http://www.banana-pi.com/exzzx\\_view.asp?id=21](http://www.banana-pi.com/exzzx_view.asp?id=21)